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Yrkande angående – Skateyta på Varpaplan 

Förslag till beslut 
I idrotts- och föreningsnämnden:  

1. Förvaltningen får i uppdrag att påbörja omvandlingen av Varpaplan till en 

skateyta enligt Dnr: 0247/22 förutsatt att investeringsmedel tilldelas nämnden i 

budget för 2024.  

2. I arbetet med omvandlingen av Varpaplan till en skateyta ska en referensgrupp 

som representerar skateboardåkarna involveras under byggprojektets gång, för att 

säkerställa att utformning och materialval håller tillräckligt hög kvalité. 

Yrkandet 
I samband med delårsrapporten per mars 2022 gav den då styrande majoriteten nämnden i 

uppdrag att utreda möjligheterna att anlägga ett skateboardtorg vid Slottsskogsvallen. 

Utredningen skulle göras tillsammans med berörda föreningar. Nämnden tilldelades även 

2 mnkr för uppdraget. Uppdraget har återrapporterats till nämnden i samband med 

nämndmötet i maj tidigare år. Kostnaden för projektet beräknas till cirka 30 mnkr 

exklusive moms.  

Som framhålls i yrkandet från Centerpartiet är skateboard en populär och växande sport 

som numera är representerad som OS-gren. Skateboardåkning erbjuder även låga trösklar 

in i aktivitet och rörelse, vilket är särskilt positivt då ett flertal studier och 

forskningsresultat visar på att inte minst barn och unga är allt mer stillasittande. Vi ser 

därför positivt på att den gamla Varpaplanen kan göras om till skatepark.  

Det är dock viktigt att det också finns en seriös finansiering av en sådan omvandling av 

området. Uppdraget till förvaltningen bör därför villkoras med att det i budget 2024 

avsätts investeringsmedel för ändamålet. Annars finns det risk att andra satsningar och 

investeringen för idrotten i Göteborg får stå tillbaka, vilket är olyckligt.  
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